



YAN OI TONG  
Tin Ka Ping Secondary School

仁愛堂田家炳中學

Shan King Estate, Tuen Mun, N.T., Hong Kong.

新界屯門山景邨 Tel:2466 5270

No.17-18/29

中一至中三級第一學期附加考試

敬啟者：

中一至中三級將於聖誕假期後進行第一學期考試，同學應全力以赴，爭取佳績。若初中同學在中、英、數科考試成績未能達標，必須出席該科目的附加考試。附加考試訂定於1月22至31日放學後進行，旨在讓成績未能達標同學儘早趕上學習進度，奠定基礎，其分數不會影響成績表原有的考試分數，敬請家長留意。本校將於第一學期考試完結後另函通知需要參加附加考試的同學。

敬請家長敦促 貴子弟努力溫習，勤奮向學，為第一學期考試作好準備。如有垂詢，請與班主任聯絡。

此致

中一至中三級家長

仁愛堂田家炳中學校長  
吳潔容 謹啟

二零一七年十二月八日

----- ✂ -----

回條(須於 12/12 交回班主任)

敬覆者：

本人知悉 貴校中一至中三級附加考試事宜，並會敦促敝子弟努力溫習，認真準備第一學期考試。

此覆

仁愛堂田家炳中學校長

班 別： \_\_\_\_\_ 班號： \_\_\_\_\_

學生姓名： \_\_\_\_\_

家長簽署： \_\_\_\_\_

No.17-18/29

二零一七年十二月 日



YAN OI TONG  
Tin Ka Ping Secondary School

仁愛堂田家炳中學

Shan King Estate, Tuen Mun, N.T., Hong Kong.

新界屯門山景邨 Tel:2466 5270

No.17-18/29

8 December 2017

First Term Additional Examination for S1 to S3

The S1-3 first examinations will take place after the Christmas and New Year holiday. Students are expected to spare no effort in the examination. If your child cannot perform satisfactorily in Chinese Language, English Language or Mathematics examination, he is required to take the additional examination of the subject(s). The additional examinations will take place after school from 22 to 31 January. Its purpose is for students to make an effort to catch up with learning if their academic performance is unsatisfactory. Parents, however, should note that scores achieved in the additional examination **will not** result in changes in the original examination scores on the student report card. A circular will be issued to inform respective parents and students about the detailed arrangements of the additional examination after the first-term examination.

Parents are advised to urge their child to study diligently and prepare well for the first-term examination. Please contact the form teacher for enquiries.

Ng Kit Yung  
Principal



Reply Slip (to be submitted to the form teacher on 12/12)

I am notified of the additional examination arrangements for S1 to S3 students. I will urge my child to study diligently and make serious efforts in preparing for the first-term examination.

Class : \_\_\_\_\_ Class number : \_\_\_\_\_

Name of student : \_\_\_\_\_

Parent signature : \_\_\_\_\_

No.17-18/29